
Minnesanteckningar från  

Skintans vattenråds medlemsmöte 9 november 2023 

_________________________________________________________________ 

Mötet hölls i Sockenstugan i Steninge kyrkby med ett 30-tal medlemmar. Från styrelsen 

deltog Christel Cederberg (ordförande), Anders Kinch, Christian Petersson och Kristina 

Bergsten.  

Syftet med mötet var att informera om vattenrådets aktuella aktiviteter. Två punkter 

behandlades: Skintans vattenråds verksamhet och planerna på en solcellspark på åkrarna 

kring Skintaby.  

Skintans vattenråds verksamhet 

Anders Kinch redogjorde övergripande för vattenrådets uppdrag. Upptagningsområdet är 

området mellan Getinge och Harplinge och vidare mot Haverdal och Gullbrandstorp.    

Planerna på en solcellspark på åkrarna kring Skintaby 

Företaget LC Energi planerar etablering av en industriell energianläggning bestående av 

markställda solceller på en yta av sammanlagt 183 hektar. Anläggningen planeras att 

uppföras på fastigheterna Skintaby 13:2 och Hulabäck 21:1. Prospektet har diarienummer 

4827-2023 hos Länsstyrelsen.  

Christel Cederberg redogjorde för de fakta i processen som kommit till allmän kännedom. 

Mötet diskuterade vad anläggningen riskerar att få för konsekvenser inom vattenrådets 

avrinningsområde. 

Flera medlemmar i Skintans vattenråd är direkt berörda av förslaget till industriell 

solcellsanläggning kring Skintaby. Dessa beslutade att kalla till ett separat möte för direkt 

berörda av förslaget. Madeleine Magnusson tog på sig uppdraget att kalla till ett sådant 

möte. 

 

Anteckningar förda av Kristina Bergsten 


